「BELLY Bubble 泡泡救兵」及「BELLY Cool 衝浪挑戰」數碼互動遊戲 - 條款及細則

- 「BELLY Bubble 泡泡救兵」及「BELLY Cool 衝浪挑戰」數碼互動遊戲活動日期為 2025 年 7 月 11 日至 2025 年 8 月 31 日,每日中午 12 時至晚上 7 時。
- 2. 顧客須登記成為 CLUB CG 會員或準會員 · 透過 TAIKOO+流動應用程式或東薈城名店倉微信 小程序掃描指定二維碼進行「任務」 · 方可參與遊戲。
- 3. 顧客須完成 TAIKOO+流動應用程式或東薈城名店倉微信小程序內的「任務」·憑電子禮物 換領券方可換領「東薈城名店倉 x BELLYGOM」特別版韓式夏日紋身貼紙乙張。
- 4. 顧客須於完成任務即日換領「東薈城名店倉 x BELLYGOM」特別版韓式夏日紋身貼紙,逾期 無效。
- 5. 每位 CLUB CG 會員或準會員於活動期間可參與遊戲最多一次。
- CLUB CG 會員或準會員須向工作人員展示 TAIKOO+流動應用程式或東薈城名店倉微信小程 序「我的錢包」內的電子券以換領禮物。禮品數量有限,先到先得,換完即止。
- 7. 獎賞兌換一經確認後恕不能更改、退回或取消。
- 太古地產管理有限公司對禮品之狀況,或因使用禮品 (包括但不限於直接或間接) 而造成的 損失、破壞、或人身傷害概不負責。
- 9. 本條款及細則之中、英文版如有任何差別,一概以英文版為準。
- 10. 如有任何爭議,太古地產管理有限公司將保留最終決定權。
- 11. 太古地產管理有限公司保留權利隨時更改條款及細則,毋須另行通知。

<u>'BELLY Bubble Water Pop' & 'BELLY Cool Surfing Challenge' Digital Interactive Game - Terms &</u> <u>Conditions</u>

- 1. The BELLY Bubble Water Pop & BELLY Cool Surfing Challenge Digital Interactive Game will take place from 11 July 2025 to 31 August 2025, daily from 12pm to 7pm.
- Customers must register as CLUB CG members or pre-members and scan the designated QR code in the TAIKOO+ mobile app or Citygate Outlets WeChat Mini Programme to complete a "Mission" to participate in the game.
- 3. Upon completing the "Mission" in TAIKOO+ mobile app or Citygate Outlets WeChat Mini Programme, customers can use a gift redemption voucher to redeem an exclusive Citygate Outlets x BELLYGOM Korean-style summer tattoo sticker.
- 4. Customers are required to redeem the exclusive Citygate Outlets x BELLYGOM Korean-style summer tattoo sticker on the same day. Redemption e-voucher shall be invalid after the expiry date.
- 5. Each CLUB CG member and pre-member may participate in the game a maximum of once during the event period.
- 6. Members must show the redemption e-voucher in the "My Wallet" section of the TAIKOO+ mobile app or Citygate Outlets WeChat Mini Programme to claim their gift. Gifts are limited and available on a first-come, first-served basis while stocks last.
- 7. Redemptions cannot be cancelled, and rewards redeemed cannot be exchanged or returned.
- 8. Swire Properties Management Limited shall not be liable for any loss or damage suffered, including but not limited to indirect or consequential loss, or for any personal injury suffered or sustained as a result of using any of the gifts.
- 9. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
- 10. In case of any dispute, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final.
- 11. Swire Properties Management Limited reserves the right to amend these Terms & Conditions at any time without prior notice.